
 

 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

 Zápisnica  

Dátum: 21. 9. 2021 

Program: 
1. Úvod 
2. Návrh výšky mimoriadnej dotácie pre športové kluby 
3. Žiadosti o poskytnutie dotácie 
4. Rôzne 
5. Záver 
 
Účasť členov: 
PRÍTOMNÍ:  Oliver Búza, Július Straka, Dušan Hrebík, Mgr. Rastislav Javorský,  PaedDr. Dávid Demečko, Ing. 
Matúš Užák, MUDr. Iveta Fulková, Ľubomír Vaic,  Ing. Dana Mrnková, Ing. Ida Bdžochová 
NEPRÍTOMNÍ:  -  
 
K bodu 1 
Predseda komisie športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie, následne ich oboznámil 
s programom stretnutia a otvoril rokovanie komisie športu.  
 
K bodu 2 
Predseda komisie športu informoval členov komisie, že v 3. zmene rozpočtu na rok 2021 boli navýšené 
finančné prostriedky na transfery pre športové kluby o sumu 100 000 EUR. Navrhol komisii športu 
prerozdeliť finančné prostriedky športovým klubom v kategórii kolektívne športy s najvyšším počtom 
mládežníckej členskej základne. Predložil komisii 3 návrhy, o ktorých následne členovia hlasovali. 
 
1. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov – princípom je aktuálne používaný spôsob výpočtu  
výšky finančnej dotácie športovým klubom. 
(Výška navrhnutej dotácie je určená na základe výsledkov klubu, členskej základne, spoločenského 
významu,...). 
 

Názov športového klubu Návrh dotácie v € 

FK SNV 12 013,00 € 

HK SNV 51 997,00 € 

BK 04 AC LB SNV 27 020,00 € 

FbC Kométa SNV 2 909,00 € 

Young Arrows SNV 2 909,00 € 

ŠKBD SNV 3 152,00 € 

 
 



 
 
 
2. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov – na základe rokovania predstaviteľov 3 najväčších klubov. 
 

Názov športového klubu Návrh dotácie v € 

FK SNV 15 000,00 € 

HK SNV 55 000,00 € 

BK 04 AC LB SNV 30 000,00 € 

 
 
3. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov  
 

Názov športového klubu Návrh dotácie v € 

FK SNV 10 000,00 € 

HK SNV 60 000,00 € 

BK 04 AC LB SNV 30 000,00 € 

 
Hlasovanie za predložené návrhy: 
1. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov – princípom je aktuálne používaný spôsob výpočtu  
výšky finančnej dotácie športovým klubom. 
ZA: 6  
PROTI: 0 
ZDRŽALI SA: 2 
2. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov – na základe rokovania predstaviteľov 3 najväčších klubov. 
ZA: 1  
PROTI: 1 
ZDRŽALI SA: 6 
3. návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov  
ZA: 0  
PROTI: 3 
ZDRŽALI SA: 5 
Uznesenie č. 6/2021 
Komisia sa jednoznačne zhodla do predložení návrhu č. 1 do MsZ, ktoré sa uskutoční 30. 9. 2021.  Dotácia 
bude navrhnutá pre 6 športových klubov a na základe používaného spôsobu výpočtu výšky dotácie. 
 
K bodu 3 
K 21. 9. 2021 boli doručené a na komisii športu prerokované žiadosti  o poskytnutie dotácie: 
      
       
  ŽIADATEĽ:           celkový rozpočet  požadované            odporúčané 
 
1. SPK Medveď, o.z.    1 400,00          300,00     300,00 
Účel: Financovanie výdavkov spojených s organizáciou záverečného hodnotenia bežeckej ligy okresu SNV. 
 
2. Jazdecký klub Slávia , o.z.   5 000,00        3 000,00               1 000,00 
Účel: Organizácia jazdeckých pretekov – CENA SPIŠA pod patronátom primátora mesta 
ZA: 8 
PROTI: 0 
 
 



 
 
Uznesenie č. 6/021 
Komisia športu odporúča schváliť žiadosť o finančnú dotáciu jednotlivým športovým klubom vo finančnej  
výške: 

SPK Medveď, o. z. – 300,- € 
Jazdecký klub Slávia, o. z. – 1 000,- € 

 
K bodu 4 
Ing. Dana Mrnková informovala komisiu športu o platnej legislatíve v oblasti pomoci de minimis, ktorá limituje 
poskytovanie dotácií profesionálnym športovým klubom. Zároveň informovala o príprave internej smernice, 
ktorou by sa mali riadiť zamestnanci mesta pri vypracovaní a uzatváraní zmlúv o poskytnutí dotácie športovým 
klubom. Mgr. Javorský poznamenal, aby v bola v smernici veková hranica mládeže do 23 rokov tak, ako to 
určuje Zákon o športe 354/2016 Z. z. 
Uznesenie č. 7/2021 
Oddelenie školstva MsÚ vypracuje internú smernicu k uzatváraniu zmlúv o poskytnutí dotácie športovým 
klubom, ktorú následne predloží  členom komisie športu na pripomienkovanie. 
ZODPOVEDNÝ: Ing. Dana Mrnková 
TERMÍN: 15. 10. 2021 
 
K bodu 5 
Predseda komisie športu poďakoval za účasť a rokovanie ukončil. 
 
 
 
 

Oliver Búza v. r. 
                          predseda komisie športu 


